
 

Zápis ze zasedání zastupitelstva obce Újezd u Chocně 

konaného dne 15. 3. 2019 v 18,30 hod. v zasedací místnosti 

OÚ v Újezdě u Chocně 

Jednání vedl starosta obce Milan Fajfr (dále jako předsedající ). Zasedání zastupitelstva jsou 

veřejná. 

Přítomno: 6 členů zastupitelstva – zastupitelstvo je usnášeníschopné 

Milan Fajfr, Martin Beneš, Petr Fuksa, Jan Kajrlík, Dana Mánková, Aneta Mimrová 

Omluveni: Kadrmas Miloš 

1. Zahájení 

Určení ověřovatelů a zapisovatele zápisu 

Předsedající navrhl určit ověřovateli zápisu pí. Danu Mánkovou a p. Martina Beneše, 

zapisovatelem pí. Anetu Mimrovou. 

K návrhu nebyly vzneseny žádné protinávrhy. 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce určuje ověřovateli zápisu paní Danu Mánkovou a pana Martina Beneše, 

zapisovatelem paní Anetu Mimrovou. 

Výsledek hlasování:  pro: 6 proti : 0 zdržel se: 0 Usnesení č. 1/2019 

bylo schváleno 

2. Schválení programu 

Předsedající seznámil přítomné s návrhem programu zasedání zastupitelstva. Nebyl vznesen 

žádný návrh na doplnění programu, případně bude řešeno v bodě různé. 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce schvaluje následující program zasedání: 

Program: 

1. Zahájení, určení zapisovatele a ověřovatelů zápisu 

2. Schválení programu 

3. Schválení rozpočtových opatření 

4. Schválení smlouvy o pronájmu pohostinství 

5. Vodovod a hospodaření s vodou 

6. Schválení inventury za rok 2018 

7. Diskuze a závěr  

Výsledek hlasování: pro: 6 proti: 0 zdržel se: 0 

Usnesení č. 2/2019 bylo schváleno 

 

 



 

3. Schválení rozpočtových opatření 

Zastupitelstvo obce projednalo uskutečněné výdaje a příjmy a bylo nutné provést tato 

rozpočtová opatření: 

Na straně příjmu: 

- Dotace ze státního rozpočtu  69 500 Kč 

 

- Sankční platby  2 500 Kč 

 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce schvaluje tato rozpočtová opatření 

Výsledek hlasování: pro: 6 proti: 0 zdržel se: 0 

Usnesení č. 3/2019 bylo schváleno 

4. Schválení smlouvy o pronájmu pohostinství 

Zastupitelstvo obce, projednalo a navrhuje uzavřít smlouvu o pronájmu pohostinství v Újezdě 

u Chocně za cenu 3.000 Kč za měsíc + energie. Smlouva se uzavře ne dobu určitou do 

31.12.2019 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce schvaluje smlouvu o pronájmu pohostinství za výše popsaných 

podmínek. 

Výsledek hlasování: pro: 6 proti: 0 zdržel se: 0 

  

Usnesení č. 4/2019 bylo schváleno 

5. Vodovod a hospodaření s vodou 

Dle závěrečné zprávy od společnosti Fingeo, která prováděla na konci roku 2018 zkušební vrt 

v Újezdě u Chocně na posílení zdroje pitné vody, se dohodlo na pokračování prací k realizaci 

posílení stávajícího zdroje pitné vody. To spočívá v zaměření vrtu, zanesení do KN budovu 

vodojemu, vyčištění stávajících vrtů, napojení nového zdroje pitné vody.  

Současně se pracuje na projektu monitoringu vodárny. Zde zastupitelstvo navrhuje uzavřít 

smlouvu s fi. MarPro s.r.o dle cenové nabídky. 

 

Dne 28.1.2019 se uskutečnila schůzka na MěÚ v Chocni se zástupci města Choceň a VAK 

Jablonné nad Orlicí. Bylo zde projednáváno na základě studie napojení Plchůvek s využitím 

vodovodu v Újezdě u Chocně.  

Dohodlo se že Obec Újezd u Chocně nechá vypracovat projekt napojení z Běstovic do 

Darebnic. Město Choceň vypracuje projekt o napojení z Prochod do Plchůvek.  

 

 

 



 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce schvaluje pokračování v pracích na posílení zdroje pitné vody a 

uzavřením smlouvy se společností MarPro a zadání projektu o napojení z Běstovic do 

Darebnic. 

Výsledek hlasování: pro: 6 proti: 0 zdržel se: 0 

Usnesení č. 5/2019 bylo schváleno 

6. Schválení inventury za rok 2018 

Inventarizace byla provedena k 31.12.2018. Nebyly zjištěny žádné inventurní rozdíly u účtu 

majetkových. Stavy majetku souhlasí s účetní evidencí. 

Při dokladové inventarizaci nebyly zjištěny taktéž žádné rozdíly. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce schvaluje závěr inventarizace za rok 2018 

Výsledek hlasování: pro: 6 proti: 0 zdržel se: 0 

Usnesení č. 6/2019 bylo schváleno 

 

- Konzum – probíhá hledání pracovních sil 

- Dřevo – na jaře bude vyvěšen záměr na samovýrobu dřeva z obecních lesů 

- Zastávky – zastávky v Chloumku a v Prochodech v jednání pro převod do vlastnictví 

obce od UZSVM 

- Rybník – podána žádost o převod rybníka na Bahnách od církve do vlastnictví obce 

 

 

 

Závěr: 

Termín dalšího zasedání zastupitelstva bude stanoven a včas oznámen obvyklým způsobem. 

 

 

Zapsal: Mimrová Aneta ……………………… 

Ověřovatelé zápisu: Mánková Dana …………………….. 

                                               Beneš Martin …………………….. 

Starosta obce: 

 

 

 

Vyvěšeno: 25.3.2019                                                             

 

Fajfr Milan …………………….. 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


